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MOTOCIClISME FREESTYlE 

Hoqueí. L'Alpicat es refor~a per a I'OK Lliga 
amb la internacional xilena Francisca Meza. 

Basquet. Albert Lafuente deixa el For~a 
Lleida per tenir més minuts al (aceres. 

SEGRE 
Dijous, 4 d'agost del 2022 

1111 111111 1111 111111I11111 

Rampa cap· a 'exi 
Després del bronze en els X-Games, el--lleidata GuiHem Navas té al cap "aconseguir l'or l'any que 

. ve" 11 El seu circuit a Albatarrec és l'únic d'Europa amb un quarterpipe de sis metres 

MIQUELPASCUALPRAT 
I ALBATARREC I "El que sento ara 

- és pau. Era un repte crear un 
esport aquí i portar-lo dalt de 
tot. Hem invertit tota la nostra 
energia i els diners aquí. Ningú 
s'esperava que un xaval d'una 
ciutat petita de Catalunya po
gués aconseguir una medalla." 
Després del bronze en la prova 
de quarterpipe deIs X-Games 
del 22 de juliol, ellleidata Gui
llem Navas contava ahir al seu 
circuit, el Lleides Park d'Alba
tarrec, elllarg camí que li ha 
comportat ser el primer europeu 
que participa i puja el podi en 
aquesta disciplina. 

"Vaig veure quan van estre
nar la prova en els X-Games 
2017 i vaig dir: jo vull fer aixo. 
Vaig comen~ar amb una rampa 
petita i, el 2019, em vaig ven
dre tot el que tenia, fins i tot la 
tele, per construir la rampa de 
competició al circuit", explica 
un Navas que, des d'aleshores, 
s'entrena a l'únic quarterpipe de 
sis metres a tot Europa, que es 

ELSDETAUS 

Circuit del 2007 
I El circuit on s'entrena va ser 
constru"it pel seu germa Anto
nio Navas el 2007 i s'ha anat mi
lIorant, amb la construcció de 
¡'única rampa de quarterpipe 
de 6 metres d'Europa. 

Seguira a Lleida 
• Malgrat el seu triomf interna
cional, ellleidata no té la inten
ció d'anar-se'n de L1eida. "Jo vull 
continuar entrenant-me aquí i 
les portes esta n obertes perque 
vingui qui vulgui, provi I'esport 
i que, en un futur, siguem més 
en aixb". 

Atracció per als espbnsors 
• Navas reconeix que "fins fa 
poc tot ho hem posat de la nos
tra butxaca. Espero que, amb 
la medalla, sigui més facH tenir 
patrocinadors i que ens ajudin 
a competir i poder viure millor 
d'aixb". 

va construir en mateix. Guilem Navas, amb la seua moto de competició,ahir al circuit Lleides Park d'Albatarrec. 
Pero maIgrat entrenar-se 

durant els últims anys al nivell 
deIs millors, l'exit va tardar a 
arribar. En els X-Games, no 
hi ha fase classificatoria, sinó 

DE 6 METRES D'ALTURA 

"El 2019 em vaig vendre tot 
el que tenia, fins i tot la tele, 
per poder construir la 
rampa de competició" 

que l'organització decideix els 
participants. "Portava molt de 
temps saltant molt i molt bé, 
pero no arribava la invitació. 
Aquest any van sortir i tampoc 
no hi era. Vaig entrar en una 
fase gairebé de depressió per
que no sabia que fer, pero fi
nalment, un mes més tard, vaig 
ser seleccionat i sabia que ana
va a competir amb els millors", 
continuava explicant ellleidata, 
que ja té la ment posada en la 
proxima edició. 

"L'any que ve cal guanyar 
l'or per portar Lleida a dalt de 
tot", diu conven~ut. "No bus
co reconeixement, jo faig aixo 
per passar-ho bé a casa pero sí 
que m'agrada que es valori que 
hem construit una disciplina des 
de zero aquí, quan la resta són 
americans. Ha costat molt que 
confiln en nosaltres i ara estem 
entre els millors del món." Moment del salt que Ii va valer el bronze en els X-Games. 

Navas, ahir encarant un salt a la seua pista. 

Imatge dellleidata fent el cavallet. 


